
Nota de prensa en relació a l’ús del glifosat al municipi 

 

   Des de la CUP Guixols volem posar en manifest, així com informar a la ciutadania de Sant 

Feliu de Guixols, sobre un tema que concerneix a la possible afectació de  la salut de persones i 

animals del poble.   

   En aquest comunicat volem fer-vos saber que el mes de novembre conjuntament amb la 

organització d’Ecologistes en Acció, es va presentar  una moció per demanar al consistori la 

prohibició de l’ús d’un producte de síntesi utilitzat en parcs i jardins, que la OMS (Organització 

mundial de la salut) va declarar com a potencial principi actiu cancerigen, a més nombrosos 

estudis demostren que pot comportar altres problemes de salut, especialment a persones de 

col·lectius sensibles, com nens, gent gran o persones amb problemes respiratoris o amb 

sensibilitat química que pot comportar aquest producte.  

   Aquest producte sota el nom comercial Roundcup, el qual l’ajuntament va al·legar que  la 

EFSA (Autoridad Europea de Seguridad Alimentaria) va fer un comunicat en el qual diu que el 

glifosat ES POC PROVABLE que sigui cancerigen. Per altra banda  la regidora Laura Aiguaviva va 

afirmar al ple del consistori que aquest producte NO s’utilitza al nostre poble, la qual cosa va 

poder  incidir negativament a l’acceptació de la moció i així en afavorir que la majoria de 

regidors votessin en contra.  

   Avui hem vist en la pagina del ajuntament ha publicat un comunicat en el qual avisa de la 

aplicació d’aquest mateix producte que negaven utilitzar, o podeu veure en aquest enllaç: 

http://www.guixols.cat/files/avis_veinal_herbes_2015-12-18.pdf 

 

   Per totes aquestes raons, volem denunciar públicament que l’ajuntament de Sant Feliu de 

Guixols fa cas omís a les continues advertències i alertes  dels últims mesos en relació de la 

perillositat d’aquest herbicida,  com es el glifosat, i utilitzant una al·legació tan ambigua com la 

del informe NO concloent de la EFSA, i remarquem un altre cop com conclou dit informe, on 

s’aferra el consistori, que diu “ES POC PROVABLE QUE SIGUI CANCERIGEN”. Cal remarcar que 

existeixen centenars de estudis alternatius que fa molts anys denuncien la perillositat d’aquest 

producte, així com a la cada vegada la creixent prohibició d’utilitzar el glifosat en altres 

municipis. D’altra banda exigim explicacions a la regidora  Laura Aiguaviva per omissió la 

veritat deliberadament dient al ple del consistori que aquest producte NO s’utilitza al nostre 

poble. 

   Pròximament demanarem el pla de gestió de parcs i jardins i estudiarem els productes que 

s’utilitzen per esbrinar més productes de síntesi que puguin comportar algun perill per la salut 

dels nostres conciutadans. I remarcar també  la directiva 2009/128/CE també recorda lo 

següent: “Reduir en la mesura del possible la dependència del ús de productes de síntesi 

fitosanitaris i buscar altres alternatives no químiques”. 
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